PAYMENT INFORMATION

Please note that payment is due immediately and must be made by the invoiced party.

Payment by Credit/Debit Cards

Phillips accepts payment by credit card (American Express, Visa, MasterCard, and China Union Pay), up to HK\$800,000. For details on credit card payments, please contact the Client Services department at +8522318 2000.

Payment by Bank Transfer

Payment in Hong Kong Dollars may be sent by wire transfer directly to:

For Modern & Contemporary Art & Design and Jewellery: Bank Account Name: Phillips Auctioneers Limited Bank Name & Address: Societe Generale HK, Three Pacific Place, 1 Queen's Rd East, HK HKD Account Number: 081-214215339001 SWIFT: SOGEHKHH

For Watches:

Bank Account Name: Phillips Fine Watches Limited Bank Name & Address: Societe Generale HK, Three Pacific Place, 1 Queen's Rd East, HK HKD Account Number: 081-214215344001 SWIFT: SOGEHKHH

Please include your name and invoice number with your instructions to the bank.

Please note the following when making payment:

Payment by the invoiced party is due immediately following the Sale. According to our Conditions of Sale, interest at the rate of 12% per annum will be charged on late payment.

Title to each lot shall not pass until the buyer has made full payment of the Purchase Price and all applicable taxes.

Phillips Auctioneers reserves the right to pay from our compensation hereunder an introductory commission to one or more third parties for assisting us in the sale of any lots referenced overleaf.

Collection

For assistance in arranging for collection and shipment of purchased lots, please contact shippinghk@phillips.com or telephone +852 2318 2000. If purchases are not collected within 30 days after the auction, a monthly storage charge will be imposed.

Enquiries

Should you have any questions about this invoice or the arrangements above, please contact +8522318 2000.

請注意拍賣後須即時付款及付款人須為發票上之登記者。

以信用卡 / 扣賬卡付款

富藝斯接受以信用卡(美國運通、Visa、萬事達,銀聯)支付不多於 800,000港元的款項。如欲了解更多以信用卡付款詳情,請致電+852 2318 2000聯絡客戶服務部。

以銀行轉帳 / 匯帳方式付款

現代及當代藝術和設計 / 珠寶: 帳戶名稱: Phillips Auctioneers Limited 銀行名稱及地址: Societe Generale HK, Three Pacific Place, 1 Queen's Rd East, HK 港元帳戶號碼: 081-214215339001 SWIFT: SOGEHKHH

只適用於名錶:

帳戶名稱: Phillips Fine Watches Limited 銀行名稱及地址: Societe Generale HK, Three Pacific Place, 1 Queen's Rd East, HK 港元帳戶號碼: 081-214215344001 SWIFT: SOGEHKHH

請將匯款指示連同閣下之姓名及發票號碼交予銀行。

安排付款時請注意以下事項:

拍賣後須即時付款。根據本公司之業務規定,逾期付款將會被收取每年 12%之利率計算之利息。

拍賣品之擁有權將於買家全數繳付買入價及所有適用稅項後方可轉移。

富藝斯保留以本公司之補償支付介紹費予一個或多個第三方協助本公 司售出任何背頁所述拍賣品的權利。

提取

如需協助安排提取及付運所購之拍賣品,請聯絡<u>shippinghk@</u> phillips.com或致電+852-23182000。倘若買家於拍賣後30天內仍未 提取拍賣品,將會被收取以每月計算的儲存費。

查詢

如對此發票或以上安排有任何查詢,歡迎致電+852-2318 2000。